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„Srpen k zimě hledí a rád vodu cedí.“ 

 Uzavření dětského hřiště 

  

Martina Došková 

Jak to bylo v Policích 
Letošní tříkrálové koledování v Policích probíhalo 
za krásného slunečného počasí, což byla odměna 
za loňské velmi mrazivé počasí. Jako už po mnoho 
let chodily tradičně čtyři označené skupinky 
koledníků. V první řadě chci poděkovat Vám vš

 Jednání zastupitelstva 

Oprava školy 
Stavební práce na opravě školy jsou v plném 
proudu. Stavební úpravy řeší opravu fasády, která 
dostane nový, krásně barevný kabát, zateplení 
přístavby školní kuchyně, zateplení podlahy  
na půdě a další drobné opravy včetně odvlhčení 
celé stavby. 
Stavba chodníku 
V plném proudu je také stavba chodníku od točny  
k rozcestí. Výměna kanalizace je již dokončena  
a pomalu začíná vznikat i nový chodník, vedle 
kterého budou nové kanalizační vpusti na odvod 
dešťové vody. Během stavby dochází k omezení 
provozu, proto prosíme o respektování dopravního 
značení a zvýšenou opatrnost při projíždění  
a procházení tímto úsekem. 
Výstavba cesty na Výpustě 
Také na Výpustě je čilý stavební ruch. Probíhá 
usazování obrubníků nově budované cesty  
a osazování uličních vpustí. Připravuje se podkladní 
vrstva pro položení asfaltového koberce. 
Polní cesta HC7 
V současné době rovněž probíhají práce na nové 
polní cestě HC7, která vede od cesty na Kozaru 
směrem k brodu Kozarského potoka. Po skrývce 
ornice proběhlo odvodnění plochy komunikace a 
naváží se podkladové vrstvy budoucího silničního 
tělesa. Nakonec bude na cestu položen asfaltový 
koberec. 
Zeleň v centru dozná změn 
Dodavatelská firma začala s úpravou zeleně v okolí 
kaple a obecního úřadu. Prozatím byly odstraněny 
přerostlé keře, během další etapy dojde k vysázení 
nových keřů, trvalkových záhonů, nových stromů  
a vybudování zpevněné plochy s pítkem. 
Demolice domu č. 51 
V současné době se připravuje odstranění stavby 
rodinného domu za obchodem. 

Karel Hlavica, starosta 
                                                                       

 
 

 
Od začátku června 2020 probíhají stavební práce 
s cílem vybudovat chodník v centrální části obce  
(u točny), na jehož realizaci obec získala dotace ve 
výši cca 1 mil. Kč. Chodník v tomto místě chybí  
a chodci tak musí využívat krajnice příslušné místní 
komunikace. Stávající situace je vzhledem 
k blízkosti zastávky veřejné dopravy velmi 
problematická a není zajištěn komfortní a zejména 
pak bezpečný pohyb v této lokalitě. Vybudováním 
chodníku dojde k podstatnému zvýšení bezpečnosti 
chodců. Ukončení stavebních prací je plánováno  
na konec prázdnin.  
Chodník je realizován v rámci projektu „Stavba 
chodníku podél silnice III/43917 v obci Police“  
(reg. č. CZ.06.4.59/0.0/0.0/16_038/0012477), který 
je spolufinancován prostřednictvím Integrovaného 
regionálního operačního programu. 
                                                              
 

 

 Obec buduje nový chodník 

Starosta obce Police zve občany na XVIII. zasedání 
Zastupitelstva obce Police, které se bude konat 
v úterý 11. srpna v 18:00 hodin v zasedací 
místnosti Obecního úřadu v Policích.  

Karel Hlavica, starosta 

 
 
 
 
 
 
 
                                                                       

 
 

 Zprávy z obce 

V sobotu 15. srpna 2020 bude pro veřejnost 
uzavřeno dětské hřiště na hospodské zahradě. 
Hospoda bude otevřená bez možnosti posezení  
na zahrádce. 

 Změna televizního signálu 

V celé České republice se mění starý televizní 
signál na moderní DVB-T2. Tato změna se postupně 
dotkne všech televizorů, které přijímají pozemní 
vysílání. V našem kraji se vypne starý televizní signál 
30. září 2020. A tak není na co čekat… Připravte se 
na přeladění včas! Podrobnější informace jsou 
dostupné např. na webu www.digict.cz.  

 

http://www.digict.cz/
http://www.digict.cz/


 

 

 

Lidé v naší dědině 

  

 
 

Miroslav Kašík ml. 
“…a naděje má z buku křídla a srdce z dřeva 
lipového…“ /J. Skácel/ 

 
Když se řekne DŘEVO, co Vás první napadne? 
Přírodní materiál s nádhernou kresbou, z kterého 
jde vyrobit ještě nádhernější výrobek. Dřevo se mi 
líbí už od narození. 
Myslíte už od kolébky? Měl jste dřevěnou 
kolébku?! 
Dřevěnou kolébku jsem neměl, ale vždy když jsem 
viděl něco ze dřeva tak se mi to líbilo.   
Máte rád i živé stromy?!  
Živé stromy rád nemám. Beru to jako obnovitelný 
materiál pro další zpracování. 
Kdy jste držel poprvé v ruce dláto? 
Bylo mi asi 13 let. Byli jsme na rodinné dovolené  
v nějakém muzeu a tam jsem viděl vyřezávané věci 
do dřeva, zalíbilo se mi to, a tak jsem potom doma 
vzal nějaké obyčejné dláto, s kterým jsem zkoušel 
„řezbovat“. V tu dobu to všechno začalo. 
Máte oblíbený materiál? 
Dub, ořech, který je svou barvou a kresbou pro mě 
nejkrásnější dřevina. A všechny ostatní dřeviny se 
zajímavou kresbou letokruhů. 

Když uvidíte kus dřeva, máte hned představu, nebo 
pracujete intuitivně? 
Při truhlářské výrobě je to spíše opačně, nejdřív 
nějaký návrh výrobku a potom volím materiál. A při 
řezbování je to asi podobné. 
A co dřevěný dům?! 
Už od dětství sním o takovém domě. 
Vaše záliba se stala i Vaší obživou? Nebo je to jinak? 
Ano momentálně jsem si splnil jeden z mých snů  
a můžu se živit řezbářstvím a truhlařinou. 
Co jste přesně studoval? 
Obor umělecký truhlář a řezbář v Bystřici pod 
Hostýnem. 
Ovlivnili Vás v něčem rodiče? 
Určitě. Nejprve v tom, že mi na Vánoce koupili 
řezbářská dláta ☺. A potom mě nechali se 
svobodně rozhodnout, co chci dělat a podporují 
mě v tom. 
Vytvořil jste pro Police zmenšeninu dřevěného 
větrného mlýna. Co třeba skutečný větrný mlýn?! 
To je spíše práce pro tesaře, ale asi bych ne 
takovému projektu neřeknul. 
Máte nějaký řezbářský vzor? 
Vyloženě nikoho konkrétního nemám. Samozřejmě 
obdivuji zkušenější řezbáře, co vytváří výjimečné 
výtvory. 
Prožil jste dětství v Policích. Máte tady přátele a 
chodil jste tady do školy? 
Ano a rád si s nimi popovídám, když přijedu do Polic 
a po delší době se potkáme. Do školy jsem chodil 
nejprve na místní ZŠ a od 5. třídy jsem jezdil  
do Valašského Meziříčí. 
Kde momentálně žijete a kde byste se chtěl usadit? 
Bydlím na vesnici a ve městě bych nikdy bydlet 
nechtěl. Usadit bych se chtěl určitě někde tady  
v okolí Valašské Bystřice, je tu krásná krajina… 
Fascinují Vás houslaři a výrobci hudebních 
nástrojů? 
Je to krásná práce, ale myslím, že je k ní potřeba 
ještě velký cit pro hudbu a mít hudební sluch, což 
je důvod proč se tomuto oboru nevěnuji. 
Ano, říká se, že každý strom, tedy i dřevo, má duši 
a je vněm skrytá hudba… 
Je to možné, každý kus fošny byl dřív strom, který 
žil a při každém klepnutí do dřeva, se nějaký tón 
ozývá. 
Máte ještě jiné záliby? 
Baví mě turistika a jezdím na horském kole. 
 



 

 

 

 
 

 
 

Mikroregion Valašskomeziříčsko – Kelečsko ve spolupráci s Obcí Police uspořádali v sobotu 25. července 
cyklovýlet „Cyklostezkou z Valašských Klobouků do Trenčína“. Trasa vedla po nově vybudované cyklostezce 
okolo Váhu do cíle trasy. Celkem se zúčastnilo 25 cyklistů včetně 4 dětí, kteří celou trasu zvládli za krásného 
počasí zhruba za tři hodiny. 
 

Viděl jste někde ve světě něco zajímavého 
vytvořeného ze dřeva?  
V druháku na střední jsme byli v řezbářském muzeu 
v Německu, kde jsem chodil asi 5 hodin se spadlou 
bradou a obdivoval výtvory řezbářů z různých 
kontinentů světa. Hodně výrobků vidím  
na internetu, ale to jsou pro mě spíše designově 
zajímavé věci. 
Jakou plánujete z tohoto pohledu budoucnost? 
Určitě budu dělat vše pro to, abych se dále živit tím, 
co mě nejvíce baví, a to řezbářskou a truhlářskou 
výrobou, zdokonalovat se v tom a dělat to, jak 
nejlépe budu moct. 
Ta dřevěná kola, která vyrábíte jsou funkční?! 
První jízdní kolo, co jsem vyráběl je funkční (video, 
jak na něm jezdím je na mojí facebookové stránce 
kasmi.cz). Druhé kolo už jsem vyráběl na zakázku 
jako designový doplněk do kanceláře v Pardubicích. 
Máte široký záběr, co děláte nejraději? 
Mám období, kdy radši řezbuji, a je jedno jestli to 
je reliéf nebo socha. Pak zase období, kdy radši 
vyrábím nábytek. 
Včelí úly, jako tradice na Valašsku Vás nelákají? 
Včelí úly jsem zatím udělal 3. Zrovna nedávno jsem 
jeden dokončil i se šindelovou stříškou. 
Uživíte se svým řemeslem i v této době? 
Věřím, že ano. I když, je to teď ze začátku finančně 
náročné z hlediska potřebného strojního vybavení 
a dalších věcí. Ale všechno jde, když se chce. 
Máte nějaká přání a sny? 
Mám, ale to si nechávám pro sebe. 

Foto a text: Jana Janěková 

Cyklovýlet 

 

  
Dřevořezba chaty Kozara: Miroslav Kašík ml. 

 
Myslivecký spolek Jasenec – Police vás srdečně zve 
na Myslivecký den, který se uskuteční v sobotu 29. 
srpna 2020 v areálu myslivecké chaty Kozara. Ať už 
máte děti, či nikoliv, přijděte se s námi pobavit. 
Začínáme od 10:00 hodin. Vstup zdarma. Máme 
pro vás připraveno tradiční myslivecké občerstvení, 
pivo i něco ostřejšího. Pro děti máme připraven  
od 10:00 do 14:00 hodin program soutěží aj 
s jízdou na koni a se sladkou odměnou. V 16:00 
hodin budeme losovat bohatou tombolu. Takže 
děcka, nezapomeňte vzít sebou mamu, tatu, babku, 
dědka, tetku, strýca a 29. srpna se sejdeme na 
Kozaře. Srdečně zvou myslivci z Polic. 

Předseda MS Police – Jasenec, Jiří Stříteský 

 Pozvánka na Kozaru 
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 Odvoz odpadu 

 Sport 

O pohár starosty obce Police 

 Poplatky 

 

Komunální odpad se bude vyvážet ve středu  
12. srpna 2020, další svoz je ve středu 26. srpna 
2020. Svoz pytlů s plastem od domů bude ve středu  
19. srpna 2020.  
Na začátek října připravuje obecní úřad sbírku 
ošacení a sběr nebezpečného a velkoobjemového 
odpadu. 
 

Tělovýchovná jednota Police – spolek srdečně zve 
všechny fanoušky na fotbalové zápasy, které se hrají 
v rámci mini soutěže okolních oddílů. 
 
Finále turnaje proběhne v sobotu 8. srpna od 15:00 
hodin na hřišti v Policích. Zápas o 3. místo začne 
v 15:00 hodin a finálový zápas o celkového vítěze 
v 17:00 hodin.             

 Josef Mikulenka, předseda TJ Police 

V sobotu 25. července se konal druhý ročník turnaje O pohár starosty obce Police. Letos počasí sportovcům 
přálo, přesto se ze šesti přihlášených mužstev nakonec zúčastnila pouze tři. Turnaj zahájil ve 14:00 hodin 
místostarosta p. Jiří Stříteský. 
Konečné pořadí: 1. místo Mládenci Kelč, 2. místo Police – muži, 3. místo Police – dorost. 
Děkujeme všem, kteří se turnaje zúčastnili a těšíme se na další ročník.                      Josef Mikulenka, předseda TJ Police 
 

 

 

 NEŘEŠTO DIVADLO 

HLEDÁME HEREČKU, zn. NA POHLAVÍ NEZÁLEŽÍ. 
Není v tom žádná věda, neboj. Každý týden hodíš 
všední starosti za hlavu. Zažiješ spoustu smíchu  
a uvolníš tělo i mysl. Zjistíš, co se děje v zákulisí  
a prozradíme ti, jak překonat trému. Honorář 
dostaneš výhradně v naturáliích. Takže, pokud jsi 
trochu blázen jako my, napiš sms ve tvaru CHCI 
DIVADLO na číslo 737 716 103 a dozvíš se víc. 

 NEŘEŠTO DIVADLO 
 

Poplatek za stočné na rok 2020 je stanoven dle 
směrných čísel roční spotřeby vody na obyvatele  
a schválené výše stočného. Platba činí 600,- Kč  
na obyvatele, který je napojen na splaškovou 
kanalizaci. Poplatek byl splatný do 31. července 
2020. Prosíme všechny občany, kteří poplatek 
dosud neuhradili, aby tak učinili co nedříve, 
nejpozději však do 7. srpna 2020.   
V případě platby bezhotovostním převodem je 
nutné uvádět variabilní symbol 232100 + číslo 
popisné. 
Číslo účtu obce vedeného u Komerční banky: 
8922851, kód 0100. Do zprávy pro příjemce uveďte 
prosím jméno poplatníka.        Marie Černochová, účetní 

 
 

 

mailto:oupolice@obecpolice.cz
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